
Møtereferat	

Faste	saker:	
1. Godkjenning	av	innkalling	
2. Oppfølgning	og	godkjenning	av	referat	fra	sist	møte	
3. Informasjon	fra	leder	
4. Økonomi	
5. Info	fra	Sportslig	(om	sportslig	er	Clstede)	

a. Generell	info		
b. Oppgavefordeling	Sportslig	
c. Trenerkabal	
d. IsCder	–	Status	og	oversikt	over	hvor	mye	isCd	de	enkelte	lagdelene	har	
e. Samarbeid	i	klubb	og	med	andre	klubber	

Innmeldte	saker	
49/20_21	 Meldt	inn	av	U-14		 	

U14	ønsker	treningsfemmere	dekt	av	klubben	jf.	cashback-avtale	hos	XXL	
50/20_21	 Meldt	inn	av	Styret	
	 	Formalisering	av	RekruUeringskomite	
	 Mandat:	

Der	fremmes	behov	for	et	mer	konsentrert	arbeid,	og	vi	fikk	av	leder	i	LIHK	
muligheten	Cl	å	etablere	en	komite	som	kan	jobbe	med	utvikling	av	LIHK	siU	
rekruUeringsarbeid	mot	barn	og	satsing	på	jentehockey	.	

		
Komite	bestående	av	rekruUeringsansvarlig	og	jenteansvarlig	i	klubben,	samt	lagleder	
for	Mikro	

51/20_21	 Saksgang	reise	U15	-	prosess,	informasjon	og	roller	–	Gjennomgang	av	håndtering	av	
saken	

MøteCUel:	Styremøte	i	Leangen	hockey	nr.	7-20_21

MøteCd:	Torsdag	10.12.2020	kl.	18:30-21:00

Møtested:	Grenaderen

Referent:	Tommy

Inviterte	
Styret:	Daniel,	Dag-Arne,	Fredrik,	Ragnhild,	Rune,	Tommy	
Sportslig:	Jan	Morten	og	Thomas

Forfall	
Styret:	Fredrik	
Sportslig:	Jan	Morten



52/20_21	 Meldt	inn	av	Valgkomiteen:	
	 -På	ekstraordinært	årsmøte	kom	det	motargument	på	at	et	styremedlem	også	siUer	i	

valgkomiteen	

53/20_21	 Meldt	inn	av	Styret:	
	 Honorar	Sportslig	–	det	har	vært	tradisjon	for	deUe	Cdligere	

54/20_21	 Meldt	inn	av	Styret:	
	 Knust	speil	i	Styrkerommet-dekkes	av	klubb	eller	lagdel?	

55/20_21	 Meldt	inn	av	Styret:	
	 Evaluering	av	kundeforhold	Explendo	

56/20_21	 Evaluering	av	sportslig	utvalg	og	delegering	av	adminoppgaver		

Sak Info Ansvarlig

1 Godkjent

2 Ok

3 Mye	jobb	med	Covid-19	oppfølgning.	Mange	saker	å	følge	opp.	
Møter	med	krets	og	kommune/idreUsrådet.	

Vi	ønsker	så	snart	som	mulig	å	få	startet	opp	med	treninger	og	kamper	
igjen.	Samt	ikke	minst	rekruUering	av	nye	hockeyspillere	på	Micro/
Mini.

4 Hovedkonto	kr.	554	000,-	

Til	sammen	144	som	har	betalt	treningsavgih	pt.	resterende	følges	
opp	på	nyåret.	

Sendt	økonomihåndbok	Cl	alle	lagledere.	Lite	feedback	fra	lagledere/
kasserere	–	følges	opp	videre.

5 Ingen	saker	å	melde	fra	sportslig	pt.



49/20_21 Klubben	har	avtale	med	XXL	og	treningsfemmere	dekkes	ikke	av	
klubben.		
Vedr.	drakter	Cl	U12	som	er	feilbesClt	så	må	det	sjekkes	hvem	som	har	
feilbesClt	og	evt.	fordeles	Cl	lagdeler	som	kan	benyUe	disse.

Dag-Arne

50/20_21 RekruUeringskomite	oppreUes	med	Ragnhild	som	leder.	Ragnhild	
lager	et	forslag	på	hvem	som	skal	være	med	i	komiteen,	samt	
ansvarsfordeling.	DeUe	skal	godkjennes	av	styret	før	oppreUelse	og	
igangseUelse.				

Ragnhild

51/20_21 Hadde	snakket	med	smiUevernlege	i	Sarpsborg,	Trondheim	Kommune,	
Sportslig	i	klubben,	styret	i	klubben	og	lagleder	U15.	Var	godt	
forberedt	før	det	ble	kommunisert.	
For	kommende	saker	og	man	kunne	ha	kjørt	saken	annerledes,	og	det	
skal	vurderes	habilitet	fremover.	Styret	og	sportslig	var	enige	i	denne	
saken.		

Medisinsk	oppsyn	på	eldre	lagdeler.	Unntaket	av	reiseregelen	er	
Nidaros	Elite	og	Wing.	

Daniel

52/20_21 Torill	Karlsen	forespørres	om	å	være	i	valgkomiteen. Daniel

53/20_21 Det	vil	ikke	bli	giU	noe	honorar	Cl	sportslig	i	år. Daniel	
informerer

54/20_21 Speil	dekkes	av	lagdelen/foreldre	og	Rune	følger	opp	mot	lagdel.	 Rune

55/20_21 Rune	sier	opp	avtalen. Rune

56/20_21 Styret ønsker at det skal utvikles et system for istid der man får fram 
oversikter over istid til enkelte lagdeler, gjerne fra uke til uke. 

Sportslig

Åpne saker som ikke er lukket og tas med på neste styremøte: 

Sponsoransvarlig for klubben – Ønsker å få dette 	
Someansvarlig	–	Trenger	oppfølgning!	
31/20_21 og 32/20_21 (Mikrosaken)	
36/20_21 Mangler prosedyre for utlevering/innlevering av	
drakter – (Dag Arne har laget oversikt)

Oldboyssaken er ok. Har løst seg med lagleder, kasserer og trener. 

Ekstraordinært	årsmøte	
Få	oppdatert	sportsplanen	med	de	2	endringene	som	ble	bestemt	og	
legge	den	ut	på	våre	neUsider.		
Lage	protokoll	og	få	signert.	

Tommy

Diverse Få	på	plass	smiUevernansvarlig	–	Daniel	snakker	med	Azra.	 Daniel



Neste	styremøte	holdes	Torsdag	28	Januar	kl.	18:00-20:30.	Innkalling	blir	sendt	ut	i	forveien	–	og	
minner	om	fristen	om	å	melde	inn	saker.	Saker	meldes	inn	Cl	sekretaer@leangenhockey.no	underveis	
og	frem	mot	møtet	med	en	frist	på	2	dager	før	oppsaU	styremøte	

	 	
Takk	for	et	godt	møte!	


